Ks.br.14/2017

ZAPISNIK O GLAVNOM PRETRESU

Sačinjen dana 07.09.2017.godine pred Višim sudom u Podgorici, Specijalno odjeljenje  za sudjenje za krivična djela organizovanog kriminala, korupcije, terorizma i ratnih zločina, u predmetu protiv optuženih Shishmakov Vadimovič Eduarda i dr, zbog krivičnog djela stvaranje kriminalne organizacije iz čl. 401a st.1 Krivičnog zakonika i  krivično djelo  pripremanje djela protiv ustavnog uredjenja i bezbjednosti Crne Gore izvršenog putem  podstrekavanja iz čl. 373 st.1 u vezi čl. 24 st.2 Krivičnog zakonika Crne Gore, po optužnici Specijalnog državnog tužilaštva Kt-s. br. 271/16 od 13.04.2017 godine.

PRISUTNI SU:

Predsjednik vijeća -Sudija                                    Glavni specijalni tužilac

     Suzana Mugoša                                                           Milivoje Katnić                                                                                                                                              

Članovi vijeća- sudije:

 1.Dragica Vuković                                                      Optuženi:  
 2. Vesna Pean                                                       Shishmakov Vadimovič Eduard                           

                                                                       Popov Nikolajevič Vladimir                                                       

                                                                                 Dikić Bratislav     


Bogićević Predrag


Ristić Nemanja


Jovanović Miloš


Đorđević Srboljub


Hristić Kristina


Milić Branka


Dušić Milan


Maksić Dragan


Čađenović Mihailo


Mandić Andrija


Knežević Milan

Zapisničar


Biljana Rakočević                                      Branioci: 

                                                                     adv. Drakulović Radonja 
                                       adv. Drašković Zorica

                                  adv. Petrović Milan

                                         adv. Petronijević Goran

                                       adv. Durutović Tamara

                                 adv. Dubak Mladen

                              adv. Kalezić Savo

                                    adv. Bečanović Vaso

                                adv. Petrović Milan

                                      adv.  Krpović Jugoslav

                                  adv. Anđelić Branko

                                           adv. Vojinović Aleksandar 

                                     adv. Medojević Dražen

                                 adv. Jovanović Miroje

                               adv. Medojević Nikola 

                              adv. Bulatović Nikola                         

Započeto u  09,00 časova

Konstatuje se prisustvo zastupnika optužbe glavnog specijalnog tužioca Milivoja Katnića  i specijalnog tužioca Saše Čađenovića, optuženog  Dikić Bratislava i njegovih branilaca adv. Petrović Milana i adv. Petronijević Gorana, optuženog Jovanović Miloša, optuženog Djordjević Srboljuba i njegovog branioca adv. Bečanović Vasa, optužene Hristić Kristine i njenog branioca adv. Petrović Milana, optužene Milić Branke i njenog branioca adv.  Krpović Jugoslava, optuženog Dušić Milana i njegovog branioca  adv. Vasa Bečanovića po zamjeničkom punomoćju adv.  Anđelić Branka, optuženog Maksić Dragana i njegovog branioca  adv. Tomović Dalibora po zamjeničkom punomoćju adv. Vojinović Aleksandra, optuženog  Čadjenović Mihaila i njegovih branilaca  adv. Medojević Dražena i adv. Jovanović Miroja, optuženog Mandić Andrije i njegovih branilaca adv. Miroja Jovanovića, adv. Medojević Nikole i adv. Bulatović Nikole, optuženog Knežević Milana i njegovog branioca adv. Dušan Radosavljević, te branioci optuženih Shishmakov Vadimovič Eduarda adv. Radonja Drakulović po službenoj dužnosti, Popov Nikolajevič Vladimir adv. Drašković Zorica po službenoj dužnosti, Bogićević Predraga adv. Ilija Boljević po zamjeničkom punomoćju adv. Durutović Tamare po službenoj dužnosti i Ristić Nemanje adv. Dubak Mladen po službenoj dužnosti.

Kako su ispunjene procesne pretpostavke da se glavni pretres nastavlja sud donosi 
RJEŠENJE

Glavni pretres se nastavlja.
Konstatuje se da u sudnicu ostaje optuženi Dikić Bratislav dok se ostali upućuju na mjestu za prozivku.

Sudija ukratko izlaže dosadašnji tok glavnog pretresa.
NASTAVAK GLAVNOG PRETRESA
Na pitanje branioca  adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:
Kao predsjednik mog udruženja ja sam imao pozive da idem i u druge zemlje ne samo u Rusiji ali  negdje nisam otišao zbog zdravstvenog stanja, bio sam pozivan i u Republici Srpskoj.
Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Troškove oko mog boravka u Rusiji je snosio naš član i prijatelj udruženja Sniša Bjelin iz Novog Sada, firma „ Skaj noil“.
Na dalje pitanje branioca  adv. Milan Petrović, optuženi odgovara:

Tačno je da smo u mom udruženju razgovarali oko toga ko će poci na ovaj skup u Crnoj Gori i postojala je mogućnost da ode i neko drugi, ali  obzirom da sam ja rekao da ću ići u Manastir  Ostrog i da je Kristina išla samnom išao sam samo ja.

Na dalje pitanje branioca  adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

U Moskvi sam bio kao predsjednik udruženja na fejzbuk postoje fotografije o toj mojoj posjeti.

Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Gdje god se pojavim javno taj dogadjaj objavimo na sajtu. Zato sam i ja pravio fotografije kada sam došao da bih  ih objavio jer na taj način mi promovišemo naše udruženje i naše ciljeve.

Na dalje pitanje adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Nakon što sam prihvatio da povezem Velimirovića do kuće, stigli smo do poslednje raskrnici od „Delta sitija“ prema izlazu iz grada prema Cetinju, tu sam skrenuo na njegovo insistiranje desno i kako nije bilo kuća ja sam mu rekao da nije prema Cetinju ta kuća, a on je rekao ne nego prema Beranama. To mi je rekao nakon skretanja možda na 50 metara, tu sam se okrenuo i  to je bilo to.
Na dalje pitanje branioca  adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Nikad Sindjelić nije  tražio da koristim bilo kakvu šifru prilikom komunikacije, niti mi je pominjao svoje udruženje, udruženje jeste, ali mi nije pominjao kriminalnu organizaciju niti namjere niti plan.
Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Tačno je da sam ponio 4 telefona, dva su bila u funkciji , dva nisu, kad sam ih odnio a kad sam došao u Crnu Goru nijedan nije bio u funkciju.
Na dalje pitanje branioca adv. Milan Petrovića, optuženi odgovara:

16.10 kada sam prvi put saslušan nije mi nudjen sporazum o priznanju krivice.
Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Kada mi je specijalni tužilac tražio da opozovem grupu sa kojom sam došao, a ja nisam imao koga da opozovem jer ja nisam došao sa grupom nego sa Kristinom. Naravno da nisam znao da postoji bilo kakva grupa.
Na pitanje adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

23 godine sam bio u specijalnim antiterorističkim jedinicama. Ja sam obavljao poslove od policija do generala, pomoćnika direktora Uprave policije, do 2013 godine bio sam komandandat Žandarmerije Srbije.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

U svom radnom vijeku nikada nisam kažnjen niti je vodjen bilo kakav postupak protiv mene niti disciplinski,  a nagradjivan sam i odlikovan više puta. Jako puno nagrada i ordena imam to sve ima na sajtu i može se dostaviti sudu.
Na dalje pitanje  branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Nikada mi Sindjelić nije rekao da o tome o čemu smo mi razgovarali ne kaže nikome, niti je zabranio da ide bilo ko iz mog udruženja, jer sam mu rekao ako ja ne budem mogao doći će neko ispredz mog udruženja.
Na dalje pitanje  branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Tačno je da sam  14.11 bio smješten  na liječenju u bolnici na Cetinju, a  22-og ujutro policajci su me probudili i rekli da se vraćam iako je prije toga dr. Milošević koji me je pregledao rekao da moram da se operišem.
Na dalje pitanje  brnioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Ja sam danas primio inekciju protiv bolova, juče sam mnogo govorio, ali nije problem mogu  danas da odgovara ukoliko mi bude trebala pauza, ja ću tražiti pauzu.

Adv. Goran Petronijević izjavljuje:
 Ja predlažem sudu ukoliko dodje do pogoršanja zdravstvenog stanja mog branjenika odnosno ukoliko se on bude lošije osjećao nego sada, da se optuženi vrati u ćelij a da mi nastavimo pretres uz saglasnost suprotne strane.

Na pitanje branioca optuženog Mandić Andrije adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

Andriju Mandića ne poznjem, niti sam znao za njega, saznao sam za njega  26.11 koliko se sjećam posle tog datuma, kada mi je odobren pristup sredstvima javnog informisanja.
Na dalje pitanje adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

Kao policajac i čovjek koji se bavio pravom tu po meni jeste bilo pritisak prilikom odvodjenja u tužilaštvo. Ne bih više govorio o svemu što sam juče rekao jer sam vidio da je to  zloupotrijebljeno u  medijima i da se time manipuliše, i tome ne bih više.
Na pitanje branioca optuženog Milana Kneževića adv. Dušana Radosavljevića, optuženi odgovara:

Za Demokratski front sam čuo u specijalno tužilaštvo, nisam znao da postoji.
Na dalje pitanje branioca adv. Dušana Radosavljevića, optuženi odgovara:

Ne mogu stvarno da se sjetim da li sam 16.10 čuo za demokratski front, mislim da je front pominjan u razgovoru ali ne mogu da se sjetim. Kasnije su me pitali da li sam trebao telefon  da predam Andriji Mandiću ali ja nisam znao ko je on.
Na dalje pitanje branioca adv. Dušana Radosavljevića, optuženi odgovara:

12 i 14  su mi postavljena ta pitanja, mislim da je  14- tog kad je bio prisutan i branilac su mi postavljena ta pitanja.
Na dalje pitanje branioca adv. Dušana  Radosavljevića, optuženi odgovara:

Predamnom nije pominjano ime Milana Kneževića, bar se ne sjećam. Za Milana Kneževića sam prvi put čuo kad i za Andriju Mandića.

Bez daljih pitanja od strane adv. Dušana Radosavljevića.

Na pitanje branioca optuženog Eduarda Shishmakova adv. Radonje Drakulovića, optuženi odgovara:

Tačno je da je meni Sindjelić rekao da će on biti prisutan na ovom skupu u Podgorici i da će doći njegovi ljudi 15.10  u subotu, što je i potvrdio u našem razgovoru kad sam išao iz Budve prema Podgorici, jer je rekao treba i ja da stignem.
Na pitanje branioca optužene Branke Milić adv. Jugoslava Krpovića, optuženi odgovara:

Ja sam u toku svoje karijere imao saradnju i sa Mupom Crne Gore i saradnja je  bila je odlična. Samo sam sa policijom imao saradnju a ne sa drugim funkcionerima u Crnoj Gori.

Na dalje pitanje branioca adv. Jugoslava Krpovića,optuženi odgovara

Nikada nisam lično vidio premijera Mila Djukanovića.
Na pitanje adv. Jugoslava Krpovića da li je postojalo neprijateljstvo sa bivšim premijerom Milom Djukanovićem?
Sud uskraćuje odgovor na postavljeno pitanje sa razloga što isto nije predmet postupka niti je adv. Jugoslava Krpovića branilac optuženog Dikića a posebno kod činjenice da ga  optuženi Dikić kako se izjasnio nije ni poznavao.

Na dalje pitanje branioca adv. Jugoslava Krpovića, optuženi odogvara:

Nikada nisam upoznao Milić Branku. Moje udruženje nije imalo nikakvu saradnju sa njenim udruženjem.

Na pitanje adv. Nikole Medojevića:  Da li  je prilikom nagodbe sa tužiocem pominjano mu ime Andrije Mandića ili bilo koje drugo ime?
Sud donosi 
Rješenje

Uskraćuje se odgovor na postavljeno pitanje sa razloga što ono što je bilo predmet razgovora izmedju optuženog i tužioca povodom eventualnog sporazuma o priznanju krivice ne može se koristiti niti je dokaz u ovom postupku.

Na pitanje  branioca optuženog Mandić Andrije i optuženog Mihaila Čadjenovića adv.  Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Meni se Sindjelić predstavio imenom Sindjelić Aleksandar.
Na naknadno pitanje branioca optuženog Dikić Bratislava adv. Petronijević Gorana a po odobrenju predsjednika vijeća, optuženi odgovara:

2015. godine u jesen kada  su bili protesti u Crnoj Gori nisam bio.

Na dalje pitanje branioca adv. Petronijević Gorana, optuženi odgovra:

Neistiniti su navodi koji su bili u medijima da sam sa svojom grupom tada bio u Crnoj Gori.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Moj subjektivni osjećaj  je takav da ja ne mogu da razumijem ovu konstrukciju i o tome sam juče govorio nadam se da će ovaj sud utvrditi istinu.
Na naknadno pitanje branioca  adv.Petrović Milana a po odobrenju predsjednika vijeća, optuženi odgovara:

Ne mogu da objasnim kako sam postao u februaru član kriminalne organizacije ako sam Sindjelića upoznao 01.Oktobra, nikad nisam postao član kriminalne organizacije.
Na dalje pitanje branioca adv. Petrović Milana, optuženi odgovara:
Ova konstrukcija meni djeluje smiješna a žalosno je ovo što ja sve doživljavam.
Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Sa stanovišta mog mišljenja  smatram da ovo nije moglo da se izvede, ovo je neko organizovao sa nekim ciljem a  ne da se izvrši državni udar. Jer država nije tako slaba da jedna šacica ljudi dodje preko noći i  izvrši državni udar.
Na pitanje branioca optuženog Čadjenović Mihaila adv. Dražena Medojevića, optuženi odgovara:

Dok sam ja bio komadant žandarmerije pružali smo pomoć i obezbjedjivali sve bitne i vitalne objekte u Srbiji kao i visokorizične objekte i skupove.

Na dalje pitanje branioca adv. Dražena Medojevića, optuženi odgovara:

Ono što ja znam ukoliko bi postojala informacija o nekim planovima tada bi se preduzimale brojne mjere bezbjednosti  zabrana ulaska odredjenih lica u tu državu, obavještenje susjednih država i mjere bezbjednosti unutar države, kao i sam bezbjednosti prostor oko objekta. Takodje se javnost obaviještava o svemu tome. 
Na dalje pitanje branioca adv. Dražena Medojevića, optuženi odgovara:

Takodje u tom objektu se pojačava obezbjedjenje i stavlja se na raspolaganje odredjeni broj snaga kako bi taj objekat bio bezbjedan. Po pitanju bezbjednosti objekta od vitalnog značaja je Skupština i normalano je  da država sve svoje snage usresredjuje da zaštiti ustavni poredak.
Na naknadno pitanje adv.Dušan Radosavljević a po odobrenju predsjednika vijeća, optuženi odgovara:
U vozilu Velimirović je sjedio iza suvozača odnosno iza Kristine.
Na dalje pitanje adv. Dušana Radosavljevića, optuženi odgovara:

Ja ključeve nisam vidio te noći u mom vozilu, prvi put sam ih vidio u prostorijama specijalnog policijskog odjeljenja prilikom razgovora sa glavnim specijalnim tužiocem, kada mi je saopšteno da su to ključevi od kuće u kojem je pronadjeno oružje.
Na pitanje suda, optuženi odgovara:

Ja sam ukucao na internetu da vidim da li zaista ima u Crnoj Gori neki protest odnosno da li ima najave protesta protiv pristupanja Nato-u i vidio sam da nema, tako da ja nisam ni listao ni čitao, jer me to nije interesovalo.
Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

U Ostrog sam trebao da idem u nedelju ujutro  16.10.

Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

Ja sam ove alternativne medikamente trebao da kupim u Manastiru jer ih oni tamo prave.
Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

Svojom slobodnom voljom sam saopštio tužiocima  sve ono što sam se  tada sjetio, možda je nešto tužilac svojim slobodnim riječima drugačije zapisao. Meni to nije bilo bitno meni  jer ja nisam htio advokat, ja sam potpisao ovaj zapisnik.
Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

Moji telefoni nisu radili u smislu pozivanja i sms-a, ali interet jeste funkcionisao i zato sam rekao da sam koristio aplikaciju oko navigacije. Ta aplikacija radi i bez interneta.
Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

Kristina je bila prisutna prilikom razgovora ispred „Delta sitija“ sa ovim čovjekom.

Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

Ja jesam ponudio specijalnom tužiocu svu pomoć, zato što je on od mene to tražio a ja o tome nisam ništa znao.
Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

Kristinin telefon jeste funkcionisao i ja sam sa njenog broja pustio 2 poruke i dva poziva odnosno primio pozive, 2 poruke sam poslao a 2 poziva sam primio.
Nakon što je od strane suda pozvan da objasni razlike u kazivanju pred specijalnim tužiocem i na jučerašnjem glavnom pretresu, optuženi izjavljuje:
Ja ne znam što sam kontradiktorno rekao pred tužiocem u  odnosu na moju jučerašnju odbranu na glavnom pretresu. Ja koliko se sjecam ispričao sam tužiocu sve što sam se sjetio u tom trenutku. Juče sam detaljno govorio zato što sam se izjašnjavao prateći navode optužnice i da dam odgovore na sve ono što je tužilac naveo u optužnici.
Tačno je to što sam rekao kod tužioca da mi je Sindjelić pomenuo da su u nedelju izbori i da će taj skup biti najvjerovatnije uveče.

Ja kod tužioca nisam pomenuo da mi je Sindjelić  ugurao ovaj novac prilikom našeg susreta za kupovinu ljekova jer me tužilac nije ni pitao a ja sam smatrao da to nije bitno.
To što u mom zapisniku o saslušanju kod tužioca piše da sam tamo rekao da kad smo krenuli uz Budve da je padala kiša to je tužilac tako unio nije bilo nevrijeme, nevrijeme je bilo oko Cetinja.

Ovu izjavu je diktirao tužilac, tačno je da je ovo lice pomenulo ključeve, ja nisam vidio  da je on spustio ključeve jer u tom trenutku on izlazi iz vozila, dok meni policajac kuca na staklo  od vrata i on kada sam otvorio vrata  on mi se predstavio.
Kod tužioca nisam pominjao sve ono što sam juče rekao posebno ovo što me sud pita oko sastanka sa Sindjelić prilikom razgovora oko „Smarta“ što sam juče detaljno u odbrani objasnio zato što sam smatrao kad sam saslušan kod tužioca da to nije bitno, odnosno  u tom momentu nisam  se sjetio.

Kako me tužilac nije detaljno pitao oko mojih navoda  kada me je saslušavao, ja zato nisam detaljisao, takodje ni oko fotografija, ja jesam izjavio kod tužioca da smo napravili par zajedničkih fotografija ali me tužilac nije pitao.
Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

U šoping centra „Delta city“ sam sa Kristinom  otišao posle šetnje kroz Podgoricu i fotografisanja kod Skupštine i poslao sam ih Sindjeliću dok smo bili tamo sa razloga jer sam tamo imao internet.

Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

Ja sam na ovom skupu trebao da govorim i rekao sam Sindjeliću odnosno poslao sam mu poruku sa ovi ljudima koji su trebali da dodju a koji su u kontaktu sa organizatorima skupa sa našim Srbima, ja nisam znao ko su organizatori ovog skupa. Ja sam prihvatio da govorim na temu  podrške našem srpskom narodu  i protivljenju njihovom pristupanju Crne Gore Nato Savezu, nisam znao ko ga je organizovao a isto sam prihvatio, on je rekao naša  srpska zajednica.
Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

Ja sam i objasnio u svojoj odbrani, naš odlazak u Podgoricu po ovaj telefon bio je potpuno spontan bez ikakve namjere, usputno jer smo mi došli da prošetamo u Podgorici, pa smo usputno uzeli taj telefon.
Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

10-tog kada sam se sreo poslednji put sa Sindjelićem  i kada je on saznao s kim idem u Crnu Goru on meni  kaže, kad krenes u Crnu Goru svrati, javi se, jer hoću Nikoli da poklonim telefon, ali je on znao da postoji samo kao moja prijateljica. 
Na dalje pitanje suda, optuženi odgovara:

Prihvatanje ovog telefona sam ja shvatio i uradio kao poklon od Sindjelića njoj, jer da je meni trebalo za bilo što drugo kao što sam i juče rekao ja bih kupio ovdje telefon i stavio karticu. Ja nisam shvatio kao svoju obavezu da se moram pojaviti na ovaj skup, nisam na taj način razmišljao. Iako je moj glavni odbor donio odluku da ja idem na skup ja nisam morao, ja jesam rekao da ću otići i da ću ih obići i vjerovatno bih držao govor, da se skup uopšte održao. Dešavalo mi se ovo i ranije u Srbiji da držim govore na skupove a da se puno ne interesujem ko ih organizuje.  Ne sjećam se, nisam siguran i nema razloga da sam ja pretraživao proteste koji su bili u Crnoj Gori u septembru-oktobru 2015 godine. A kada sam danas izjavio na pitanje svog branioca da se radi o  medijskim špekulacijam da sam ja učestvovao i imao bilo kakave veze sa protestima iz septembra i oktobra 2015. godine, ja sam o tome saznao kasnije u toku trajanja ovog postupka kada me je branilac obavijestio, odnosno ja sam svome braniocu rekao da potraži  da na fejzbuku ne postoji neka vijest da me je neko ranije pominjao. 
Bez daljih pitanja od strane suda.

Na naknadno pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića a po odobrenju predsjednika vijeća, optuženi odgovara:

Kada sam juče rekao da su ti ljudi iz Rusije koji su me pozvali da dodjem snosili troškove moga puta, ja sam mislio na troškove oko mog liječanja oko labaratorijskih nalaza,  a sve troškove podrške i puta je snosila firma „Skaj noil“ o kojoj sam danas govorio.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića , optuženi odgovara:

Ja ne znam ko je Pera, ali mi je  Velimirović tako rekao i kada sam ga ja pitao ko je Pera on mi je rekao Sindjo.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Ovaj zapisnik je diktirao specijalni tužilac, ja ne znam da li je on pomenuo Peru, ali ja tada nisam znao ko je on. Prvi put ga pominje Velimirović ispred „Delta sitija“.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića , optuženi odgovara:

Ja sam jedino znao za ime Nikola kao Kristinino, jer sam već  objasnio zašto sam je tako nazvao, a što se tiče Pere nisam znao dok mi Velimirović nije rekao, drugih nadimaka ili bilo kojih šifri za neko drugo lice nije bilo bar da ja znam.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Fotografije koje sam napravio u Crnoj Gori  sigurno bih objavio na fejzbuk profilu da sam u tom trenutku tada imao internet, posle svakog dogadjaja ide saopštenje sa svim fotografija. Fotografije koje su privatne odvojim za sebe a one koje su za udruženje. Ove fotografije bi bile objavljenje uz još fotografija koje bi sigurno bile da sam govorio na skupu.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Ove forgrafije su bile privatne, slikala me Kristina, mi smo se slikali   kod spomenika preko puta Skupštine, a onda sam rekao Kristini da ona me slika ispred Skupštine Crne Gore da bih mogao da ih objavim na svojim profilima i na sajta. Meni je  Sindjelić rekao da će ovaj skup biti održan kao i svaki skup ispred Skupštine.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Kristina je fotografisala jer ona to voli, tako da je ona  pravila  više forografija gdje god smo se kretali. Ja ne znam gdje je zgrada Vlade Crne Gore možda me ona ispred nje  usput i slikala. Ja ne znam nijedan drugi  objekat znam samo Skupštinu i hotel „Hilton“ i tu fontanu, ostale objekte ne znam niti znam za koje su namjene. 
Na pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Ne znam šta me tužilac pita, ne znam gdje se nalazi bista za koju me tužilac pita da li  sam se slikao, možda, ne znam.
Sud daje pauzu u 10,50h do  11,30 časova

Nastavak  glavnog pretresa  u 11,30 časova

Sud poziva optuženog Dikić Bratislava na naknadno pitanje suda, optuženi pojašnjava:

 Tačno je da sam ja danas rekao  da telefon nisam koristio jer je on imao neke brojeve pa nisam znao,  ja to nisam znao u trenutku kad sam uzeo telefon, vidio sam iz optužnice da su to telefoni sa  nekim šiframa pa sam zbog toga se danas tako izjasnio. 
Pred sudom je optuženi Jovanović Miloš,  koji se upozorava u smislu čl. 12, 100 i 337 ZKP-a, te posebno poučen o pravu da angažuje branioca, da nije dužan da odgovara na pitanje suda, te da njegov iskaz može biti korišćen kao dokaz u postupku i bez njegove saglasnosti, te da pažljivo prati tok glavnog pretresa da može iznositi činjenice i predlagati dokaze u svoju odbranu postavljati pitanja saoptuženima, svjedocima, vještacima, iznositi primjedbe i davati objašnjenja u pogledu njihovih iskaza,  izjavi: 

Iznijeću svoju odbranu  i odgovaraću na postavljena pitanja, razumijem jezik suda,  a moj jezik je srpski.

Optuženi  izjavi da je razumio navode optužbe, otprilike. 

Predsjednik vijeća  poziva optuženog da se ako to želi izjasni o svojoj krivici, shodno čl.339 ZKP-a ,da li priznaje djelo za koje je optužen i da li priznaje svoju krivicu, te da u slučaju priznanja pruži potrebna obavještenja, a u slučaju poricanja iznese svoju odbranu. 

Optuženi  izjavi:

Nisam kriv.

U svojoj odbrani kaza: 

SASLUŠANJE OPTUŽENOG JOVANOVIĆ MILOŠA:

Na pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:
Ovo što sam ja trebao da uradim je od mene tražio Aleksandar Sindjelić. 
Na dalje pitanje specijalnog  tužioca, optuženi odgovara:

To sam trebao da uradim u ul. Vojislava Grujića br.4 blizu Starog aerodroma.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Sindjelić je od mene tražio da spalim ovu zgradu i da su tamo prostorije neke političke partije, nije mi objašnjavao detalje, ja moram da kažem da sam to htio da uradim zbog novca, ali sigurno zgradu ne bih spalio. 
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Dobio sam 500,00 eura od Aleksandra Sindjelića.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Za izvršenje svega ovoga što sam naveo. Ne mogu da se sjetim, mislim da je bilo oko 8 h sati naveče kada sam došao avionom u Podgorici, to je bio  18- ti Oktobar ja mislim  prošle godine.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Ovo je Sindjelić od mene tražio 16- tog oktobra. Nije mi Sindjelić objašnjavao zbog čega treba da ovo uradim jer treba da ćutim i da gledam svoja posla.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Nakon što sam polomio stakla trčao sam da nadjem najbliži taksi i otišao sam u Bar,  to nisam uradio ni po čijem nalogu sam po sebi sam to uradio.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:
Otišao sam u Bar jer mi je cilj bio da pobjegnem  iz Podgorice. Iz Bara sam otišao vozom za Beograd.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Optuženog Dikića sam vidio prvi put ovdje u sudnici, Bogićevića ne znam, Ristića sam vidio jednom u životu kada je pričao sa Sindjelićem.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

Ja sam prisustvovao jednom razgovoru Sindjelića i Ristića i čuo sam da je Ristić tada rekao Sindjeliću „Kakav ti je to amaterizam da ne  može da prebacis grupu ljudi u Crnu Goru“,samo sam to uspio da čujem
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

To je bilo u Beogradu blizu zgrade „Soko“ obezbjedjenja.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara: 

To je bilo 16 -tog  Oktobra. Ja neću da lažem sud,  ja sam se toga dana cijeli dan vozio sa njim i kada sam pitao šta se desilo on mi je rekao da ćutim i gledam svoja posla.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara: 

U toku te vožnje je tražio Sindjelić od mene ovo što sam već naveo.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara: 

On je meni spominjao neku revoluciju mada sam ja znao da su to ćorava posla pa nisam htio da se upuštam, revolucija svrgavanje vlasti.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara: 

Ta revolucija je trebala da bude u Crnoj Gori ovdje u Podgorici. Sindjelić  mi je rekao da je ta revolucija bude 16- tog. Trebalo je da se zauzmu zgrade da se jednostavno uleti u Skupštinu, to sam čuo, te da se Djukanović uhapsi ili eventualno ubije, šta ću sada predaleko sam otišao.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara: 

Sindjelića sam upoznao preko jednog mog prijatelja kojeg ne želim da imenujem jer nema veze sa ovim, kada je Sindjelić snimao film o Bratislavu Živkoviću.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara: 

Tačno je da sam bio na ratištu, Lugansk dva mjeseca.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara: 

Ceduljicu sa adresom ovog objekta koji sam trebao da ruiniram mi je stavio u paklo papirnih maramica nisam je sačuvao.

Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara: 

Od tih 500 eura ja sam sam rezervisao i kupio kartu. Ja sam otišao i kupio sam kartu jer je u avionu bilo slobodnih mjesta.
Na dalje pitanje specijalnog tužioca Saše Čadjenovića, optuženi odgovara:

U Podgorici se nisam nikome javljao, jer nisam nikoga poznavao.

Bez daljih pitanja od strane specijalnog tužioca.

Na pitanje branioca  optuženog Nemanje Ristića adv. Dubak Mladena, optuženi izjavljuje:

Kada sam kod tužioca rekao da su ljudi koji su trebali da se prebace u Crnu Goru pripadnici organizacije „Zavjetnici“, znao sam o kome se radi jer sam čitao o toj organizaciji.
Na dalje pitanje branioca adv. Dubak Mladena, optuženi izjavljuje:

Moje lično mišljenje je bilo  da Ristić nije imao koga da pošalje osim pripadnike ove organizacije „Zavjetnici“ obzirom da je i on bio član, on je tamo nešto ima neku funkciju.
Na dalje pitanje branioca adv. Dubak Mladena, optuženi odgovara:

Ja ne znam u koje svrhe bi trebali biti pozvani ovi ljudi, da li je to bila moralna podrška demonstrantima ili nešto drugo.
Na dalje pitanje branioca adv. Dubak Mladena, optuženi odgovara:

Ja sam čuo samo  dio prepirke izmedju Ristića i Sindjelića.
Na dalje pitanje branioca adv. Dubak Mladena, optuženi odgovara:

Njih dvojica su se vidjeli na ulici, tada nije bilo primopredaje novca izmedju njih dvojice.

Bez daljih pitanja od strane adv. Mladena Dubaka.
Na pitanje branioca optuženog Andrije Mandića adv. Nikole Bulatović, optuženi odgovara:

Ne poznajem Andriju Mandića i nikada sa njim bio u nikakvom kontaktu.
Na dalje pitanje branioca adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

16-tog meni Sindjelić kaže da treba da idem u Podgoricu, mada mi se ta ideja nije uopšte svidjela. Oko 10 h sati naveče sam bio u Podgorici.

Na dalje pitanje branioca adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

Ne mogu se sjetiti koji je to bio dan u nedelji 18.10.

Na dalje pitanje branioca adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

Ovo što sam uradio uradio sam u kasnim večernjim satim, ne mogu se sjetiti tačnog vremena, oko pola dva, nisam siguran.

Na dalje pitanje branioca adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

Sa aerodroma sam otišao taksijem, čovjek me provozao i onda sam tražio tu adresu Vojislava Grujića. Prvo sam taksistu pitao gdje je ova ulica, a nakon toga sam otišao u gradsku pivnicu i popio pivo i razmišljao šta da radim.
Na dalje pitanje branioca adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

Ne znam koliko je gradska pivnica udaljena od te zgrade, nije daleko u svakom slučaju.

Na dalje pitanje branioca adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

Od pivnice sam do te zgrade otišao pjekse, prošetao sam pitao sam neke ljude.
Na dalje pitanje branioca adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

Nikad prije toga nisam bio u Podgoricu.

Na dalje pitanje branioca adv. Nikole Bulatovića, optuženi odgovara:

Ta zgrada je izgledala kao stambeni objekat. Ta izgrada je imala prizemni dio i imala je stepenice. Ja sam se uplašio i svašta mi je padalo na pamet. Ne mogu se tačno izjasniti u koliko vremenski sam otišao za Bar. Taksijem sam stigao do Bara. Rano ujutro sam krenuo za Beograd ne znam koliko je bilo sati.
Na pitanje branioca optuženog Čadjenović Mihaila adv. Dražena Medojevića, optuženi odgovara:

Na tom objektu u ul. Vojislava Grujića nisam vidio obilježje političke partije.
Na dalje pitanje adv. Dražena Medojevića, optuženi odgovara:

Nisam znao da nam to mjestu gdje sam ja otišao nema političke partije.
Na dalje pitanje adv. Dražena Medojevića, optuženi odgovara:

Kada sam rekao da poznajem  neke ljude  koji rade za državu ja sam ih upoznao naknadno kad je započeo ovaj proces, ja ne znam dje oni rade.
Na dalje pitanje adv. Dražena Medojevića, optuženi odgovara:

Neću da odgovorim na pitanje branioca šta rade ti ljudi koje sam ja naknadno upoznao a rade za državu.

Na dalje pitanje branioca adv. Dražena Medojevića, optuženi odgovara:
Nakon ovoga nisam imao nikakvu komunikaciju sa Sindjelić Sašom, čak kod sebe nisam imao ni mobilni.
Na pitanje branioca optuženog Mandić Andrije i optuženog Čadjenović Mihaila adv. Miroje Jovanovića, optuženi odgovara:

Sjećam se da sam saslušan kod tužioca i sjećam se šta sam govorio.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Tačno je da  je Sindjelić tražio od mene  da  16.10 2016. Godine,  kada dodjem u Podgoricu, obučem uniformu crnogorske polcije i da se tučem sa policijom ukoliko Milo Djukanović pobjedi na izborima, to je bila opcija koju ja nisam prihvatio.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Ja sam sa Sindjelić bio u kancelariji obezbjedjenja „Soko“ kada je on tražio  50-tak  nekih momaka koji bi obukli uniforme crnogorske policije i tukli se.

Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Kada sam otišao sa Sindjelićem u ovu zgradu „Soko“ obezbjedjenja, tu su bila neka dva portira on je tada tražio nekog Livaju koji je u to vrijeme bio na Kopaoniku. Sindjelić je pričao sa ovim Livajom telefonom i rekao mu je  da mu nije problem da ode na Kopaonik  svojim vozilom. Livaji je rekao da mu treba  50 ljudi,  a meni je rekao mu tih 50 ljudi treba da se tuku sa policijom. Sindjelić priča sa svoga telefona, tada ih je imao tri.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Sindjelić se meni predstavio imenom Aleksandar Sindjelić.

Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

S vremena na vrijeme sam se sa  Sindjelićem glupirao skitajući po kafanama, ali ne mogu reći da smo neki veliki drugari. Jer nismo  ni mogli da budemo drugari jer na svako moje pitanje je odgovarao ćuti i gledaj svoja pitanja.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Na ratištu sam bio prije nego što je zakon uveden.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića  optuženi odgovara:

Od jula do septembra 2014 sam bio na ratištu.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Ne znam da li je Sindjelić bio na ratištu.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Za Sindjelića mogu da kažem da se on glupo šepurio u onoj četničkoj uniformi a čuo sam da je bio negdje na ratištu.

Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Ne znam koji broj telefona sam imao u periodu  od 12.10 2016 godine.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Ja tada uopšte nisam imao telefon.

Na pitanje branioca optuženog Milana Kneževića adv. Dušana Radosavljevića, optuženi odgovara:

Ne poznajem Milana Kneževića.
Na dalje pitanje branioca adv. Dušana Radosavljevića, optuženi odgovara:

16.10. sam proveo čitav dan sa njim, ali nisam smio da izlazim iz auta toga dana jer se vidjao sa nekim čudnim ljudima, ne znam ko su bili.

Uskraćuje se odgovor na pitanje adv. Dušana Radosavljevića upućeno optuženom na koji način plaća svoje troškove dolaska na sudjenje, obzirom da je rekao da je nikakvog imovnog stanja, sa razloga što pitanje nije u vezi sa krivičnim djelom koje se stavlja na teret.

 Na pitanje branioca Srboljuba Djordjevića optuženog adv. Vasa Bečanovića, optuženi odgovara:

Negativna kritika je bila upućena Sindjeliću od Ristića kada mu je rekao kakav je to amaterizam jer nisi u stanju da prebaciš ljude u Crnu Goru.
Na dalje pitanje branioca adv. Vasa Bečanovića, optuženi odgovara:
Ne znam da li su ti ljudi prebačeni u Crnu Goru.

Na dalje pitanje branioca adv. Vasa Bečanovića, optuženi odgovara:
To je moja pretpostavka da su oni pripadnici organizacije  „Zavjetnici“.
Na dalje pitanje branioca adv. Vasa Bečanovića, optuženi odgovara:

Oko  podne  16- tog je Sindjelić meni tražio da dodjem u Podgoricu i da obučem uniformu policije kako bi se tukao sa policijom.
Bez daljih pitanja od strane adv. Vasa Bečanovića.

Na pitanje  branioca optuženog Shishmakov Eduarda adv. Radonje Drakulovića, optuženi odgovara:

16- tog smo se vozili Beogradom i bili smo u Požarevac. Rijetko kad idem u Beograd.

Na pitanje branioca optuženog Dikić Bratislava i optužene Hristić Kristine  adv. Milana Petrovića, otpuženi odgovara:

Sindjelić  meni jeste pomenuo revoluciju ali mi nije u tančine objašnjavao.

Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Nismo dogovorili ovih  50 ljudi odnosno Sindjelić nije dogovrio ovih  50 ljudi kada je razgovorao sa Livajom dok smo bili u zgradu obezbjedjenja  “ Soko“, neće niko da mu da ljude.

 Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Poznat mi je plan na bazi ćelija, jer u slučaju da me policija prebije od batina ja ne znam nikoga. O tom planu me je obavijestio Aleksandar Sindjelić.

Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Zvali su me neki ljudi i ja sam nakon toga došao u Crnoj Gori. Ne mogu da kažem ko me je zvao. Došao sam u Crnu Goru da skinem ljagu sa svoga imena i crvenu interpolovu potjernicu kao što sam i sada došao. 
Upozoravaju se advokati  da se ne smiju dok optuženi daje odgovore.

Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:
Ne mogu da pričam i neću da pričam o tome šta je bilo kad sam ja došao u Crnu Goru, pozvali su me i ljudi i ja sam došao u Crnu Goru. 

Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Opominje se adv. Jugoslav Krpovića  da se ne unosi i ne podiže ton na sud jer nije dobio riječ.
Na dalje pitanje branioca  adv. Milana Petrovića: da li je dobio zvaničan poziv, optuženi odgovara:

Ne.
Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:
Saslušavan sam. Saslušao  me je specijalni tužilac.
Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrović, optuženi odgovara:

Nakon toga kada sam ja rekao Sindjeliću da  neću 16- tog da dodjem u Crnu Goru i da se tučem u policiji nismo ništa razgovarali.
Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara.
Ja sam imao neki strah, ne baš od Sindjelića ali sam počeo da sumnjam kad čovjek ne kaže neke stvar i  skriva se postaje mutan.
Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:
 16- tog sam bio sa Sindjelić , 17- tog sam bio kući a  18- tog sam bio u Crnoj Gori.
Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Dogovor sa njim je bio 18- tog za odlazak u Crnoj Gori.

Na dalje pitanje branioca adv. Milana Petrovića, optuženi odgovara:

Bas  16-tog  mi je tražio Sindjelić da se tučem sa policijom što sam ja odbio, jer mi je rekao da je tada revolucija.
Na pitanje branioca adv. Čadjenović Mihaila adv.Dražena Medojevića, optuženi odgovara:

Ne znam kako je Sindjelić mislio  16- tog kad mi je rekao da dodjem da se tučem sa crnogorskom policijom da stignem istog tog dana u Crnu Goru.
Na pitanje branioca optuženog Dikić Bratislava adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Jednom sam vidio Mirka Velimirovića na proslavi kad sam bio sa Sindjelićem u Brnjaku, bila je neka proslava ali nije bilo ništa vezano za ovaj slučaj. 
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Ne poznajem lice pod imenom Mladen Obradović.

Čuo sam za organizaciju „Obraz“ ali nemam pojma.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Sidnjelić mi nije govorio ništa o kontaktu sa njma

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Poznato mi je lice pod imenom Radomir Počuča.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Nisam od Sindjelića čuo za Počuču. 

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Toga dana smo se sa Sindjelić vozili u „Fijatu“ nekom na nalik pikapu. Bio je teget plave boje.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Ne sjećam se  registracije tog vozila.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

16- tog naveče sam bio u Požarevcu, bili smo kod Ljubičevskog mosta, tamo su došli neki ljudi koji su nešto ubacili, ne znam šta, neki teret, nešto jesu.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Oko  12h te noći  16- tog me odvezao kući Sindjelić.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Kod Sindjelića sam toga dana primjetio nervozu. Bio je nervozan cijeli dan, čovjeku su se tresle ruke, pričao je sa nekim na ruskom, vidjela mu se neka drhtavica.  
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Moguće da sam bio sa njim 16 -tog u periodu od 15 do 18 h. Vjerovatno da jesam  tada bio sa njim jer ja sam se sa njim sreo  toga dana oko 11 h i bio sa njim do naveče. Bio sam svo vrijeme sa njim dok me nije odvezao kući i bio sam kod njega kući. Trudio sam se da otrkijem šta je zapravo iza toga, ali nisam uspio jako je vješt.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Ne mogu da se sjetim kada sam se prije 16- tog vidio sa Sindjelićem, nismo se vidjali stalno. Više mjeseci pred ovim se nismo vidjeli.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

16-tog me je pozvao Sindjelić na moj fiksni telefon u Smederevu je 4711048 /- 026 pozivni za Smederevo. Ne znam u koliko sati me je pozvao.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara

Sindjelić je došao kod mene, nakon poziva. Nakon sat vremena od njegovog poziva on je došao i našli smo se u kafiću. Moguće da je bilo i 10 h sati rekao sam  11h moguće i 10h nisam siguran. Pola sata smo se možda zadržali u ovom kafiću, otišli smo za Beograd preko Pančeva, kroz Kovin preko Pančeva.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:
Prvo smo otišli u „Soko“ obezbjedjenja, tamo gdje se Sindjelić vidio sa Ristićem.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara

Nakon razgovora Sindjelićevog sa Livajom izašli smo iz obezbjedjenja „Soko“ obezbjedjenja i tada je Sindjelić  pozvao Ristića da se vide.
Glavni specijalni tužilac Milivoje Katnić  intervenište i smatra da branilac kroz ova pitanja ponovo saslušava optuženog.
Na dalje pitanje branioca, optuženi odgovara:

Ne znam šta je Sindjelić rekao  Ristiću kada ga je pozvao, znam da ga je zvao stajao sam ispred zgrade. Ristić je došao za nekih 20- tak minuta
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara

Taj razgovor je  u vrh glave trajao pola sata izmedju njih dvojice.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara

Nakon ovoga smo otišli  na Ljubičevski most. Vidio  sam dvojicu ljudi koji su tu bili. Automobilom su bili, bio je mrak. Mislim da je bilo 11h  noću, moguće, ne znam. Nisam mogao da vidim likove tih ljudi imali su navučene kape. Ne znam kojim smo puta došli iz Beograda do ovog mjesta.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Nakon toga sam otišao kod njega kući, pa je on mene odvezao kući. Kod njega sam bio jedno dva sata i tražio da me odveze kući. Toga dana sam popio jedno pivo.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Nije bilo nikakvog legimitisanja kad da sam otišao iz Bara za Beograda i  da Sindjelić nije rekao moje ime, od Sindjelića sam saznao ne znam kada.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:
Sidnjelić mi je rekao da probam da se spasim da dodjem ovdje i da razmrsim neke stvari. Mada ja tada nisam htio pa su me zvali neki drugi ljudi, nije mi rekao gdje da dodjem.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Tada me je zvao sa moblinog na moj fiksni broj. Posle toga me nije zvao Sindjelić.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Kada sam se vratio u Srbiju ja sam Sindjelića obavijestio da svoj zadatak koji mi je dao nisam izvršio. Nisam siguran kada sam ga obavijestio ali mislim da sam mu na fejzbuk napisao jer nisam imao mobilni telefon.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Komunicirao sam sa Sindjelićem preko fejzbuka bili smo prijatelji.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Ne znam kog datuma me Sindjelić zvao ali sam posle toga došao u Crnu Goru.

Uskraćuje se odgovor na pitanje upućeno optuženom gdje je bio za Novu godinu zato što nije predmet optužnice gdje je bio optuženi za vrijeme Nove godine.
Uskraćuje se davanja odgovara na pitanje ko ga je uhapsio i gdje je bio.

Za ovim branilac traži da vijeće odluči o ovoj odluci predsjednika.

Sud daje pauzu  u  14:30h kao bi vijeće odlučilo o predlogu branioca .
Nastavak glavnog pretresa u  14,48h

Konstatuje se da je naknadno pristupio adv. Branko Andjelić 

Nakon vijećanja i glasanja sud donosi

RJEŠENJE

Da se uskraćuje davanje odgovora na pitanja koja su postavljena od strane adv. Petronijević Gorana a koja su uskraćena  od strane predsjednika vijeća iz razloga što u spisima predmeta postoji rješenje o pritvoru u  odnosu na tada okrivljenog Jovanović Miloša Kris. 70/16 sudije za istragu, iz kojeg proizilazi kada je Jovanović Miloš bio u pritvoru i kada je pušten radi se o poznatoj činjenici obzirom da je branilac imao pravo uvida i kopirao spise predmeta.

Branilac adv. Goran Petronijević se izjašnjava:

Prethodna pitanja je postavo iz razloga što u ličnim podacima optuženog u optužnici nije navedeno da li je i kada je bio u pritvoru a ne spori da je bio upoznat sa spisima predmeta.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:
Ne sjećam se taksi firme sa kojom sam putovao do Bara.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Platio sam  30,00 eura taksi do Bara. 

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Nije bilo primopredaje stvari izmedju Sindjelića i Ristića.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Na putu od Beograda do Ljubičevskog mosta Sindjelić je uglavnom ćutao. Ne dovodim u vezu te ljude koje sam vidio te noći koji su bili sa Sindjelićm u bilo kojoj vezi sa Ristićem.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

To što su ti ljudi unosili u vozilo Sindjelića te noći bile su neke vreće- torbe, nisam vidio šta, kao rančevi nešto.
Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Pola sata vožnje od Ljubičevskog mosta do moje kuće.

Uskračuje se odgovor na pitanje  branioca  da li se ovih dana čuo sa Sindjelićem sa razloga što je sud uskratio i objašnjenja samog optuženog o njegovim razgovorima sa Mandićem ispred sudnice.

Na dalje pitanje branioca adv. Gorana Petronijevića, optuženi odgovara:

Nisam imao nikakvu vezu sa bilo kim kad sam došao u Podgoricu.
Uskraćuje se odogovor na pitanje kako je došao u kontakt sa tužiocem jer nije od uticaja na krivično djelo koje se  stavlja optuženom i činjenični opis optužbe.

Bez daljih pitanja od strane adv. Petronijević Gorana.

Na pitanje branioca optuženog Mandić Andrije i optuženog Čadjenović Mihaila adv. Miroja Jovanovića optuženi izjavljuje:
Selo Lipe se zove  tamo gdje je živio Sindjleić, to je kod Smedereva.
Na dalje pitanje branioca adv.Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Dok sam kod Sindjelića boravio sam unutra u kući, znam da je napolje nešto radio oko auta ali ne znam šta.

Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Unutra samnom  bila je njegova žena  neka komšinica.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Ta ženska osoba nije bila napolje sa Sindjelićem. Ta osoba se zove Danijela, preziva se Janković.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Sa Sindjelićem u njegovoj kući nisam razgovarao ništa vezano za ovaj slučaja. Vidio sam nešto, vidio sam brdo motorala, uniformi i gas maski. 
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Mislim da to nije ono što se nalazilo u vozilo to što sam vidio u kući, te stvari su bile u kući. Jer sam ja jednom prije toga bio kod njega u kući i vidio sam sve ovo.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Znam da se Sindjelić jedno vrijeme bavio prodajom starih knjiga. Ne mogu ništa precizno da vam kažem vezano za njega.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

16-tog sam vidio te stvari, možda je to bilo oko  12h. 
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Naravno da sam u autu uočio kod njega veću količinu novca, jer kad je meni dao 500,00 eura vidio sam brdo novca, takav novac u životu  nisam vidio. Novac je bio kod njega, ne znam, u torbici. Izvadio je iz svoje torbice jednu balu od po 100,00 eura i iz koverte novčanice po 500,00 eura.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Dolare nisam vidio, samo eure.

Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Ponešto malo razumijem ruski jezik.

Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Čuo sam kad je Sindjelić razgovorao sa nekim na ruskom  i rekao da su mu pohapšeni neki ljudi u Crnoj Gori da mu je grupa razbijena i da mora da napravi drugu grupu kako bi ostvario cilj. 
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Bio sam pored njega u auto kad je razgovorao. 
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Ne sjećam se kojim telefonom je razgovorao.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Sindjelić je imao 2,3 telefona, nisam obratio pažnju na telefone.
Na dalje pitanje branioca adv. Miroja Jovanovića, optuženi odgovara:

Kada smo izašli iz Beograda ja sam primjetio da nas prati jedno vozilo, uporno je išlo iza nas pa je Sindjelić skrenuo u jedan  sokak, to  vozilo je stajalo paralelno pored nas, spustilo se suvozčaevo staklo, koliko sam mogao da primejtio bilo je neko dijete.
Opominju se adv. Medojević Dražen i adv. Medojević Nikola da se ne smiju.
Nastavak odgovara optuženog:

Koje je bilo plavo i sa nekim lenonkama od koga sam se ja prepao i rekao sam sindji i da sam se uplašio, a on je meni rekao ne znaš šta može to dijete da ti uradi.

Bez daljih pitanja od strane adv. Miroja Jovanovića.

Sud donosi
RJEŠENJE

Današnji pretres se prekida, a nastavak odredjuje za dan 08.09.2017 godine  u 09,00 časova, o čemu se prisutne stranke obavještavaju, uz upozorenje da drugog poziva neće dobijati, kao i na posljedice neopravdanog izostanka.

završeno u  14,15 časova

ZAPISNIČAR                                                    PREDSJEDNIK VIJEĆA-SUDIJA                                             

Rakočević Biljana                                                                  Mugoša Suzana    
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